
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 12
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 30.05.2012 od 17.00 hodin

Přítomni  :  15
17.10 hodin – příchod Ing. Antonín Uhlíř (stav 16),
17.15 hodin – příchod Ing. Martin Křižan, Mgr. Martina Braunerová   (stav 18)
17.20 hodin – příchod Ing. František Dufka (stav 19)

Omluven :  p. Miroslav Jelének, Ing. Martin Polách  

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Mgr. Michal Ratajský, p. Libor Plaček
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 12/12/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Michala Ratajského a
p. Libora Plačka.

b) schválení programu  :
p. Julie Šuránková zaslala dne  29.05.2012 návrh na doplnění bodu programu -  
„Zpráva o kriminalitě v Hluku“
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  program  zastupitelstva města doplněný  o 
návrh p. Julie Šuránkové – bod č.8 Zpráva o kriminalitě v Hluku

1. Zahájení
a) ověřovatelé zápisu
b) schválení programu

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 28.03.2012
3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk

a) prodej pozemků za účelem pěstování energetických dřevin
b) prodej pozemků p.č. 1932, 1933, 1936, 1939, 1941
c) převod pozemků p.č. 3304/162, 3304/169, 3304/171, 3304/173 do vlastnictví 

Zlínského kraje a p.č. 3304/163, 3304/170, 3304/174, 2438/2 do vlastnictví města 
Hluk

d) převod pozemků p.č. 3834/171, 3834/196, 3834/242, 3834/244, 3834/284, 3850/40 
do vlastnictví města Hluk

e) odkup pozemků p.č. 4158/69, 2302/591, 2302/594 od společnosti Dolňácko a.s.
4. Mikroregion Ostrožsko

a) Stanovy
b) Závěrečný účet za rok 2011

5. Zástavní smlouva na zástavu č.p. 249 v k.ú. Hluk
6. Obecně  závazná vyhláška č. 1/2012 o místních poplatcích
7. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
8. Zpráva o kriminalitě v Hluku
9. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 jednosměrky na tzv. Novém Láně
 výsadba zeleně ve městě
 rekonstrukce vozovky v ulici Antonínské
 konkurzy na ředitele základní školy a mateřské školy
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 bývalý Penkův statek
 žaloba na město související s regulační stanicí plynu v ul. Mlýnské
 územní studie zástavby v lokalitě Pod Sádkama
 nebytové prostory v bývalém OKP
 zabezpečení Charitního domova Hluk
 pracovníci na veřejné službě
 nezaměstnanost
 daňové příjmy
 stavy účtů

10. Diskuse
11. Závěr

PRO :   15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/02
Zastupitelstvo města schválilo  program  zastupitelstva města doplněný  o návrh p. 
Julie Šuránkové – bod č.8 Zpráva o kriminalitě v Hluku

17.10 hodin – příchod Ing. Antonín Uhlíř (stav 16)

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
28.03.2012
K usnesení 11/12/04 :
Prodej bytu 1147/18 byl schválen p. Schönovi, s nímž měla být uzavřena kupní  
smlouva do 1 měsíce od schválení. Do dnešního dne smlouva podepsána nebyla, 
neboť p. Schön nemá zajištěny finance (nemůže sehnat úvěr). V podmínkách 
prodeje je rovněž obsažena klauzule, že pokud z viny kupujícího nedojde k prodeji 
bytu, nevrací se záloha ve výši 20.000,-Kč, kterou zájemce složil do pokladny. Rada 
města,  na základě výše uvedené reality  navrhuje zrušení usnesení o prodeji p. 
Schönovi a zveřejnění nového záměru o prodeji. Jelikož p. Schön o koupi zájem má, 
ale nemá finance na proplacení rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit 
i vrácení zálohy.
Návrh : zastupitelstvo města ruší usnesení  č. 11/12/04 z jednání zastupitelstva 
města 28.03.2012 o prodeji  bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 
1600 v ulici Závodní v k.ú. Hluk panu Schönovi za cenu 510.000,-Kč a zároveň 
schvaluje zveřejnění nového záměru o prodeji bytu a  vrácení zálohy p. Schönovi ve 
výši 20.000,-Kč složené do pokladny městského úřadu
PRO :   16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/03
Zastupitelstvo města zrušilo usnesení  č. 11/12/04 z jednání zastupitelstva města 
28.03.2012 o prodeji  bytu č.p. 1147/18 včetně poměrné části pozemku p.č. 1600 
v ulici Závodní v k.ú. Hluk panu  Schönovi za cenu 510.000,-Kč a zároveň schválilo 
zveřejnění nového záměru o prodeji bytu a  vrácení zálohy p.Schönovi ve výši 
20.000,-Kč složené do pokladny městského úřadu.

17.15 hodin – příchod Ing. Martin Křižan, Mgr. Martina Braunerová (stav 18)
17.20 hodin – příchod Ing. František Dufka (stav 19)
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Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   28.03.2012  - bodů  č. 11/12/05 – 11/12/14.
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/04
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne   28.03.2012  - bodů  č. 11/12/05 – 11/12/14.

3. Převody nemovitostí v k.ú. Hluk
a) prodej pozemků za účelem pěstování energetických dřevin

Firma SUHOX zabývající  se mj. výsadbou porostů energetických dřevin má 
zájem o odkup či dlouhodobý pronájem zemědělských pozemků ve vlastnictví 
města o minimální výměře 3 ha. Na návrh komise zemědělské a životního 
prostředí rada města pronájem zamítla a doporučuje zastupitelstvu města 
rovněž zamítnout i prodej.
Návrh : zastupitelstvo města  zamítá prodej pozemků v k.ú. Hluk ve vlastnictví 
města  firmě SUHOX s.r.o., Brno za účelem pěstování energetických dřevin
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 2
Usnesení : 12/12/05
Zastupitelstvo města  zamítlo prodej pozemků v k.ú. Hluk ve vlastnictví města  
firmě SUHOX s.r.o., Brno za účelem pěstování energetických dřevin.

b) prodej pozemků p.č. 1932, 1933, 1936, 1939, 1941
Jedná se o pozemky vedle stadionu, které využívá jako zahradu a má 
oploceny rodina Pachlova a o jejich odkup požádal p. Pachl. Komise výstavby 
i rada města doporučují zastupitelstvu prodat pozemky za cenu odhadní, 
která, při ceně 93,884,-Kč/m2, činí včetně stromů 97.960,-Kč. Znalecký 
posudek  jsem Pachlovi předal k posouzení, s odkupem za cenu odhadní 
souhlasí. Poplatky by měl platit kupující. Vliv na rozpočet – nárust příjmů o cca 
98.000,-Kč.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje prodej pozemků p.č. 1932, 1933, 
1936, 1939, 1941 v k.ú. Hluk p.Pachlovi za cenu odhadní, poplatky hradí 
kupující.
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 12/12/06
Zastupitelstvo města  schválilo prodej pozemků p.č. 1932, 1933, 1936, 1939, 
1941 v k.ú. Hluk p.Pachlovi za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.

c) převod pozemků p.č. 3304/162, 3304/169, 3304/171, 3304/173 do vlastnictví 
Zlínského kraje a p.č. 3304/163, 3304/170, 3304/174, 2438/2 do vlastnictví 
města Hluk
Ředitelství silnic Zlínského kraje navrhuje, v rámci majetkoprávního 
vypořádání pozemků v rámci stavby silnice II/495 v ulici Ostrožské převod 
pozemků, které nejsou součástí silničního tělesa a příkopů odvádějících vodu. 
Komise výstavby nezaujala stanovisko z důvodů nejasného návrhu Ředitelství 
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silnic Zlínského kraje. Po upřesnění z jejich strany, že se jedná o městské 
pozemky pod vozovkou a příkopy a o krajské pozemky mimo tyto části, rada 
města doporučuje schválit bezúplatný převod tak, jak navrhuje Ředitelství 
silnic Zlínského kraje, jež bezúplatný převod navrhuje rovněž Zastupitelstvu 
Zlínského kraje. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje bezúplatný převod pozemků v k.ú. 
Hluk p.č. 3304/162, 3304/169, 3304/171, 3304/173 do vlastnictví Zlínského 
kraje a p.č. 3304/163, 3304/170, 3304/174, 2438/2 do vlastnictví města Hluk
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/07
Zastupitelstvo města  schválilo bezúplatný převod pozemků v k.ú. Hluk p.č. 
3304/162, 3304/169, 3304/171, 3304/173 do vlastnictví Zlínského kraje a p.č. 
3304/163, 3304/170, 3304/174, 2438/2 do vlastnictví města Hluk

d) převod pozemků p.č. 3834/171, 3834/196, 3834/242, 3834/244, 3834/284, 
3850/40 do vlastnictví města Hluk
Tyto pozemky navrhuje městu bezúplatně převést do našeho vlastnictví stát. 
Jsou to pozemky pod vozovkou a při ní nacházející se na cestě u hranice 
s k.ú. Kunovice směrem k močovým jámám. Rada města doporučuje 
bezúplatný převod schválit. Na rozpočet bez vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 
3834/171, 3834/196, 3834/242, 3834/244, 3834/284, 3850/40 v k.ú. Hluk 
z České republiky, Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových  do 
vlastnictví města Hluk
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/08
Zastupitelstvo města schválilo  bezúplatný převod pozemků p.č. 3834/171, 
3834/196, 3834/242, 3834/244, 3834/284, 3850/40 v k.ú. Hluk z České 
republiky, Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových  do vlastnictví 
města Hluk.

e) odkup pozemků p.č. 4158/69, 2302/591, 2302/594 od společnosti Dolňácko 
a.s.
Jedná se o pozemky, které se nacházejí podél cyklostezky Hluk – Dolní 
Němčí vzniklé z pozemku p.č. 4158/28 původně ve vlastnictví p. Mitáčka, jež 
Dolňácko koupilo v rámci jejich dražby. Pro družstvo jsou problematické 
hlavně z důvodů obdělávání, proto je chce prodat městu za cenu 10,-Kč/m2

tak, jak jsme je kupovali od ostatních majitelů. Celková výměra činí 461 m2, 
takže se cena do rozpočtu nijak nepromítne. Rada odkup doporučuje schválit, 
poplatky hradí město.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje odkup pozemků p.č. 4158/69, 
2302/591, 2302/594 od společnosti Dolňácko a.s., Hluk za cenu 10,-Kč/m2, 
poplatky hradí město
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/09
Zastupitelstvo města  schválilo odkup pozemků p.č. 4158/69, 2302/591, 
2302/594 od společnosti Dolňácko a.s., Hluk za cenu 10,-Kč/m2, poplatky 
hradí město.
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4. Mikroregion Ostrožsko

a) Stanovy
Stanovy Mikroregionu se mění především z důvodů návratu města Veselí nad 
Moravou – doplněno v Článku I, v Článku  II - přidáno IČO mikroregionu a v 
Článku X a) valná hromada, bod 8 upraveno tak, aby mohli hlasovat všichni 
členové valné hromady. Rada doporučuje  stanovy schválit.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Stanovy Mikroregionu Ostrožsko, 
svazku obcí pro celkový rozvoj zájmové činnosti
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/10
Zastupitelstvo města schválilo Stanovy Mikroregionu Ostrožsko, svazku obcí 
pro celkový rozvoj zájmové činnosti.

b) Závěrečný účet za rok 2011
Závěrečný účet  Mikroregionu Ostrožsko byl vyvěšen na úřední desce, rada 
města jej  doporučuje schválit.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet za rok 2011 –
hospodaření Mikroregionu Ostrožsko.
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/11
Zastupitelstvo města schválilo Závěrečný účet za rok 2011 –hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko.

5. Zástavní smlouva na zástavu č.p. 249 v k.ú. Hluk
Na základě poskytnutí dotace ve výši 1,6 mil. Kč od Ministerstva pro místní rozvoj na 
rekonstrukci bývalé kotelny v ulici Závodní na byty jsme povinni do katastru vložit 
zástavu pro Ministerstvo pro místní rozvoj na tento objekt.  Je to pojistka, abychom 
byty třeba neprodali, nezbývá tedy než zástavní smlouvu schválit. Na rozpočet bez 
vlivu. 
Ing. Šimčík : zítra proběhne kolaudace, zbývá ještě nalepit  lino, dodělat terénní 
úpravy. Přidělení bytů bylo už schváleno v radě. Jsou tam čtyři jednopokojové a 
jeden dvoupokojový byt.
Návrh : „Zastupitelstvo města Hluk schvaluje Zástavní smlouvu na zástavu č.p. 249 
v k.ú. Hluk pro zástavního věřitele Česká republika, Ministerstvo pro místní rozvoj se 
sídlem : Staroměstské náměstí 6, 110 15 Praha 1,  na dobu 20 let“.
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/12
Zastupitelstvo města Hluk schválilo Zástavní smlouvu na zástavu č.p. 249 v k.ú. Hluk 
pro zástavního věřitele Česká republika, Ministerstvo pro místní rozvoj se sídlem : 
Staroměstské náměstí 6, 110 15 Praha 1,  na dobu 20 let.

6. Obecně  závazná vyhláška č. 1/2012 o místních poplatcích
Přijetím zákona č. 458/2011 Sb., o změně zákonů souvisejících se zřízením jednoho 
inkasního místa a dalších změnách daňových a pojistných zákonů došlo s účinností 
od 01.01.2012 ke zrušení § 10a zákona o  místních poplatcích  za výherní hrací 
přístroje. Je tedy nutno zrušit starou vyhlášku č. 2/2011, kde je v č.1, odst. d) vybírání 
poplatků uvedeno a schválit vyhlášku novou bez výše uvedeného článku, ostatní 
zůstává stejné. Rada tuto problematiku neprojednávala, na rozpočet bez vlivu.
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk 
č. 1/2012 o místních poplatcích

PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/13
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Hluk  č. 1/2012 o 
místních poplatcích

7. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru

Mgr. Martina Braunerová – předsedkyně finančního výboru :
Zápis z jednání finančního  výboru  konaného dne 24.05.2012
AD 1) Návrh závěrečného účtu města za r. 2011
Finanční výbor  prostudoval předložený závěrečný účet za r. 2011, bere tento 
materiál na vědomí a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.  
Závěrečný účet města za rok 2011 byl všem zastupitelům zaslán, byl zveřejněn na 
úřední desce. Rada města doporučuje jeho schválení.

AD 2) Zpráva o přezkoumání hospodaření města za r. 2011
Finanční výbor  bere na vědomí Zprávu o přezkoumání hospodaření města za rok 
2011, která zní „bez výhrad“  a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Zpráva byla zastupitelům zaslána, zveřejněna na úřední desce. Rada města 
doporučuje její schválení.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města za rok 2011 včetně  
Zprávy o přezkoumání hospodaření města za rok 2011, zpracovanou Ing. Ivanem 
Kučerou, Uherské Hradiště 
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/14
Zastupitelstvo města schválilo Závěrečný účet města za rok 2011 včetně  Zprávy o 
přezkoumání hospodaření města za rok 2011, zpracovanou Ing. Ivanem Kučerou, 
Uherské Hradiště 

AD 3) Čerpání rozpočtu za I.Q.2012
Členové finančního výboru se seznámili s předběžným materiálem čerpání rozpočtu 
za I. Q. 2012 a berou tento materiál na vědomí
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu za 
I.Q.2012
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/15
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informaci o čerpání rozpočtu za I.Q.2012.

AD 4) Úpravy v rozpočtu
I. Návrh úprav rozpočtu r. 2012

Příjmy -   rozpočet schválený                             63.717.000,--
Základní škola PO – odvod zřizovateli +      439.000,--
Poplatek za provoz. VHA -         80.000,--
Odvod výtěžku z provozování loterií +        80.000,--        
Odvod z VHP +      450.000,--
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Finanční operace (daň za obec) +      123.000,--
             =       64.729.000,--    

Financování – rozpočet schválený             -   16.586.000,--
=        - 16.586.000,--

Výdaje – rozpočet schválený                         47.131.000,--
Činnosti vysokých škol +       18.000,--
Základní škola PO +      439.000,--
Sport Hluk +      350.000,--
Finanční operace (daň za obec), DPH za obec +      205.000,--

=       48.143.000,--

K předloženým úpravám v rozpočtu v r. 2012 nemá finanční výbor  žádné 
připomínky, bere je na vědomí a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje I.návrh úprav rozpočtu roku 2012
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/16
Zastupitelstvo města schválilo  I.návrh úprav rozpočtu roku 2012.

AD 5) Zpráva o hospodaření v příspěvkových organizacích – Základní škola Hluk,
Mateřská škola Hluk, Dům dětí a mládeže Hluk, Sport Hluk
Finanční výbor bere na vědomí zprávy o hospodaření příspěvkových organizací za r. 
2011 a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy o hospodaření v příspěvkových 
organizacích Základní škole Hluk, Mateřské škole Hluk, Domu dětí a mládeže Hluk a 
Sportu Hluk.
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/17
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí zprávy o hospodaření v příspěvkových 
organizacích Základní škole Hluk, Mateřské škole Hluk, Domu dětí a mládeže Hluk a 
Sportu Hluk.

AD 6) Přeložka sloupu VN – ul. Nad Kaštancem – přesun financí
Z důvodu finanční náročnosti provedení přeložky 1 sloupu VN (pro jeden nebo dva 
rodinné domy) v ul. Nad Kaštancem, doporučuje finanční výbor toto nerealizovat a 
provést přeložku VN komplexně až v roce 2014 pro celou zástavbu. S tím souvisí i 
úprava v rozpočtu města v příslušných letech. Finanční výbor  nedoporučuje 
zastupitelstvu ke schválení.
Přeložku sloupu VN v ulici Nad Kaštancem požadují sl. Řiháčková a p. Mančík 
z důvodů plánované výstavby rodinného domu. Dle jejich sdělení a informací 
z EONu, přijaté od nich, by náklady přeložení měly představovat 100 tis. Kč. Komise 
výstavby o žádosti přeložení vedení vysokého napětí nerozhodla, rada doporučuje 
zařadit do rozpočtu roku 2013 polovinu nákladů, maximálně 50.000,-Kč. Na rozpočet 
2012 bez vlivu.
Ing. Šimčík : zástavba ulice Nad Kaštancem je plánovaná až po  bytovku ul. 
Družstevní. Návrh je takový, připraví se projekt na posunutí sloupu vysokého napětí, 
odhad je 100 tis. Kč, polovinu by zaplatilo  město z rozpočtu roku 2013 a polovinu by  
zaplatili  stavebníci.
p.Alois Omelka : nešlo  by zaplatit celou částku za přeložku sloupu, protože tito 
stavitelé by byli znevýhodněni oproti jiným. Myslím si, že je to povinnost města 
přeložku zaplatit.
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p. Radek Salanci : já dávám protinávrh – komplexní řešení přeložky sloupu vysokého 
napětí + připravit projekty v roce 2012, realizaci přeložky provést  v roce 2013 a 2014
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje komplexní řešení přeložky sloupu vysokého 
napětí v ulici Nad Kaštancem -  přípravu projektů v roce 2012, realizaci přeložky 
provést  v roce 2013 a 2014,  s tím, že se stavebníci sl. Řiháčková a p. Mančík 
zavazují, že kabel vysokého napětí povede po jejich pozemcích
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 12/12/18
Zastupitelstvo města schválilo komplexní řešení přeložky sloupu vysokého napětí 
v ulici Nad Kaštancem -  přípravu projektů v roce 2012, realizaci přeložky provést  
v roce 2013 a 2014,  s tím, že se stavebníci sl. Řiháčková a p. Mančík zavazují, že 
kabel vysokého napětí povede po jejich pozemcích.

AD 7) Nová pracovnice na místo nově vytvořeného informačního centra města Hluk
Finanční výbor bere na vědomí informaci o nové pracovnici, kterou přednesla paní
Plačková včetně předložené pracovní náplně. Nezaujímá k této problematice žádné 
stanovisko, jelikož řešení personálních záležitostí nepřísluší finančnímu výboru. 
Případné úpravy v rozpočtu (mzda nové pracovnice) budou předmětem až v II. 
pololetí r. 2012. 
Je to požadavek knihovnice, která nestíhá především udržovat webový portál 
knihovny, plnit funkci informačního centra apod. Náplní práce bude rovněž
aktualizace virtuálního hřbitova, jež neproběhla od jeho založení v roce 2010. Rada 
rozšíření pracovního úvazku schválila, rovněž doporučuje schválit navýšení rozpočtu.
Návrh : zastupitelstvo města  bere na vědomí informaci o navýšení rozpočtu o cca 
60.000,-Kč na mzdu pracovníka na poloviční úvazek do městské knihovny
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/19
Zastupitelstvo města  vzalo na vědomí informaci o navýšení rozpočtu o cca 60.000,-
Kč na mzdu pracovníka na poloviční úvazek do městské knihovny.

AD 8) Energeticky úsporná opatření sport. haly Hluk
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení provést energeticky úsporná 
opatření sportovní haly v Hluku i s ohledem na příslib dotace ve výši 15,5 mil.Kč.
Jak jsem již oznámil na minulém zasedání, obdrželi jsme dotaci cca 15,5 mil. Kč na 
tuto akci z celkových uváděných v rozhodnutí cca 25,5 mil. Kč. Tato suma, ale není 
konečná, neboť kvůli průchodnosti přes státní fond životního prostředí  žádost 
nemohla obsahovat zateplení ubytování a suterénu. Celkové rozpočtované náklady 
se vyšplhají, včetně dopracování projektové dokumentace a nutného doplnění 
tepelných zářičů do velkého sálu, na cca 32 mil. Kč. Zastupitelstvo města by mělo 
rozhodnout, zda do této akce vůbec půjdeme a pak schválit změnu rozpočtu 2012 ve 
výši 350 tis. Kč na dopracování projektové dokumentace a veřejnou zakázku na 
dodavatele. Rada města navrhuje schválení realizace stavby, neboť je to 
v současnosti jediná možnost (možná poslední), jak získat dotační finance.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace a realizaci akce „Energeticky 
úsporná opatření sportovní haly Hluk“
PRO :   17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 2
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Usnesení : 12/12/20
Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace a realizaci akce „Energeticky úsporná 
opatření sportovní haly Hluk“

AD 9) Nákup nového nákladního  automobilu pro místní hospodářství
Finanční výbor se přiklání ke koupi nového nákladního automobilu pro místní 
hospodářství a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Využití multikáry je už téměř za hranicí možností a její životnosti. Pro zabezpečení 
požadavků údržby města a služeb občanům je nutné situaci neprodleně řešit. Po 
zvážení různých variant a návštěvě bazarů, rada doporučuje nákup nového 
nákladního automobilu do celkové hmotnosti 7,5 t, který by byl schopen i vývozu 
některých kontejnerů ze sběrného dvora. Předpokládaná cena by se měla vejít do 1 
mil. Kč bez  DPH. Samozřejmě musí být vypsána veřejná zakázka. Pro informaci 
uvádím, že zde máme orientační nabídku od firmy MITSUBISHI, která  nepožaduje 
žádné navýšení i v případě nákupu prostřednictvím úvěru. Na rozpočet 2012 bez 
vlivu.
Návrh : zastupitelstvo města  schvaluje nákup nového nákladního automobilu  do 
celkové hmotnosti 7,5 t na středisko místního hospodářství
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/21
Zastupitelstvo města  schválilo nákup nového nákladního automobilu  do celkové 
hmotnosti 7,5 t na středisko místního hospodářství.

AD 10) Kontrola pokladny
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním.
Návrh : zastupitelstvo města  bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/22
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu.

8. Zpráva o kriminalitě v Hluku
Ing. Šimčík : v Hluku se rozmohly krádeže a vandalství, na základě požadavku p. 
Šuránkové o doplnění tohoto bodu  jsem požádal Policii v Uherské Ostrohu o zprávu 
k bezpečnostní situaci ve městě. V období od 01.01.2011 do 29.05.2012 bylo ve 
městě spácháno 62 trestných činů, 41 v roce 2011, 32x krádež.
104 přestupků – z toho 80 v roce 2011, proti majetku 48x, proti veřejnému pořádku 
32x, na úseku ochrany před alkoholismem a toxikomanií 25x. Dle jejich sdělení 
nejvíce trestných činů a přestupků je pácháno v okolí sportovní haly, koupaliště, 
diskotéky Euro, tvrze, sběrného dvora, základní školy, kostela, charitního domova a 
ve výrobních podnicích jako je Niob, Kovoplast.
Volal jsem na kriminálku, zda můžete v něčem pomoci, šéf kriminální policie mně 
řekl, že nás nepotřebují. Nejhorší je, že když řekneme rodičům, že např. jejich syn 
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rozbil okno základní školy a přiznal se, jeho otec řekne, že syn nic takového 
neudělal.
Městská policie má stanovené obchůzky, místa, které kontrolují.
p. Antonín Bachan – zástupce městské policie – většinou se něco stane, když 
nemáme noční službu. Hlavní neřest je, že na diskotéce Euro je otevřené do 5 hodin. 
A i když se něco stane a jsou svědci, nikdo svědčit nepůjde.
Mgr. Michal Ratajský : hodně by v tomto pomohl kamerový systém, bylo by dobré 
minimalizovat služby přes týden a nechat je sloužit pátky, soboty a neděle.
p. Michaela Beníčková : bylo by dobré pozvat do Hluku terénního sociálního 
pracovníka z Charity Uh.Hradiště, který by to tady vyřešil.  Probíhá to tak, že přijede 
2-3x do Hluku a dostane se přímo mezi mládež, zjistí  kde se scházejí. Je to placená 
služba.
Ing. Šimčík : zkontaktujeme ředitele Charity v Uherském Hradišti a zkusíme, zda to 
pomůže. 
Ing. Pavel Křápek : kamery by určitě pomohly
Ing. Šimčík :  kamerový systém – hodnocení je na Slovensku, počkáme do července 
a potom by se řešilo.
p.Julie Šuránková : pokud nechceme přibrat dalšího strážníka, vyřešme to tak, aby 
sloužil přes týden jeden a  aby měli služby především v pátek a sobotu.
Mgr. Michal Ratajský – najímají se i agentury, které hlídají.
Mgr. Igor Dostál : jaká je efektivita měření rychlosti ?
p.Antonín Bachan : velká, máme více nepřátel, za měsíc květem bylo 40 přestupků 
za rychlost.
p.Radek Salanci : udělejme nějakou finanční analýzu na víkendy, že by se zapojil 
GAN Uh.Hradiště.
p.Julie Šuránková : o této problematice už jsme se bavili před 3-4 lety, u mladých lidí 
narůstá kriminalita, společnost by neměla být lhostejná nebo se za chvíli budeme bát 
vyjít na ulici.
p.Radek Salanci : nárust  kriminality je spojený  s drogovou problematikou, 
z protidrogového se ví, kde jsou varny. Ze sociální komise jsme několikrát navrhovali 
terénního sociálního  pracovníka. Bylo by dobré se soustředit na víkendy, oslovit 
GAN a nepodceňovat tento problém.
Ing. Pavel Křápek : možná by bylo dobré informovat občany, co se chystá.
Návrh : zastupitelstvo města   schvaluje oslovení terénního sociálního pracovníka 
přes Oblastní charitu Uherské Hradiště, přehodnocení víkendových služeb městské 
policie a oslovení firmy GAN Uherské Hradiště k hlídání  některých víkendů v měsíci
PRO :   19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/23
Zastupitelstvo města   schválilo oslovení terénního sociálního pracovníka přes 
Oblastní charitu Uherské Hradiště, přehodnocení víkendových služeb městské policie 
a oslovení firmy GAN Uherské Hradiště k hlídání  některých víkendů v měsíci.

19.00 hodin – odchod p. Kateřina Říhová (stav 18)

9. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 jednosměrky na tzv. Novém Láně – přišla petice ohledně zrušení 

jednosměrek, která se řešila v radě města. 
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 výsadba zeleně ve městě – u Autopalu jsme vysadili 22 stromků a 4 keře, 
hasiči pravidelně zalévají, dále se vysazovalo okolo hřbitova a u pomníku 
padlých.

 rekonstrukce vozovky v ulici Antonínské – příští týden se přebírá 
staveniště, provoz bude z větší části zachovaný, lidé dostanou do domů 
informativní leták.

 konkurzy na ředitele základní školy a mateřské školy – tuto problematiku 
jsem konzultoval na Krajském úřadě ve Zlíně a bylo mně sděleno, že 
pokud organizace fungují dobře, není potřeba dělat konkurzy na ředitele. 

 bývalý Penkův statek – rozjela se velká příprava, zpracovávají se studie, 
poslední varianta bude tento týden hotová. Dnes přišel dopis od pana 
Miroslava Šuránka, který nám sděluje, že od záměru odstupuje.  Nechal se 
zpracovat geometrický plán a odhad, který činí 4,7 mil. Kč za prodej.  
Promarnila se jedinečná možnost, bude tedy nutné opravit alespoň 
střechu, aby objekt statku nespadl.

 žaloba na město související s regulační stanicí plynu v ul. Mlýnské – dnes 
proběhlo soudní jednání, které bylo odročeno do srpna z důvodu, že se 
nevrátila jedna doručenka od žalobce, který bydlí v Americe, tudíž se 
nemohlo zahájit řízení. 

 územní studie zástavby v lokalitě Pod Sádkama -  je zpracována studie na 
výstavbu 30 domů, v současné době se řeší odkanalizování. Od občanů 
jsou připomínky, že to tam ujíždí, proto se nechá zpracovat geologický 
průzkum.

 nebytové prostory v bývalém OKP – budou volné tři kanceláře,  po firmě 
Lipera a další dvě  po Bc. Pavlu Kremrovi. 

 zabezpečení Charitního domova Hluk –  přišel požadavek od Oblastní 
charity v Uh.Hradišti o zabezpečení objektu  Charitního domova Hluk –
mříže na okna vedoucího  a zabudování trezoru. V radě byla žádost 
zamítnuta.

 pracovníci na veřejné službě –ze 40 nabídnutých pracovníků přišli tři, 
z toho je jeden nemocný, druhý si našel práci a zbyl nám jeden pracovník.

 nezaměstnanost -  úřad práce nemá ještě zpracováno za jednotlivé obce, 
okres Uherské Hradiště má ke konci měsíce 8,8% nezaměstnaných

 daňové příjmy – jsou o 532 tis. Kč vyšší než v loni od začátku roku.
 stavy účtů k 30.05.2012

Běžný účet u KB                          3.445.106,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.599.796,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna        230.077,--Kč
Účet HČ                375.738,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        5.650.717,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        8.050.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        3.724.136,--Kč
Celkem účty                      11.774.136,--Kč
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9. Diskuse

10. Závěr

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů. 
PRO :   18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 12/12/24
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů. 

Zasedání  bylo ukončeno v 19.15  hodin

Zápis byl vyhotoven dne  05.06.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p. Mgr.Michal Ratajský  dne  07.06.2012 ………………………….

p. Libor Plaček dne  06.06.2012 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




